
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 16. 4. 2018 

Místo: restaurace Arkáda, nám. Svobody 32, Bučovice 685 01 

Čas jednání: 19:00 – 21:15 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík, Jan Šťastník, 

Petr Šíma, Michal Havelka 

Omluven: Jaroslav Hála 
 

Program jednání 
1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
3) Materiály z komisí ČF 
4) Materiály z regionálních komisí – nastavení soutěží na sezonu 2018/2019 
5) Informace ze sekretariátu – DK 
6) Regionální VH 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2018 
9) EFT 2018 
10) Rozvojový plán regionu 
11) Různé 

 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a následně nechal odsouhlasit program jednání, 
který byl všemi schválen. 

 

Ad2) Petr Šíma informoval o nejzajímavějších bodech probíraných na jednání regionálních sekretářů a VV ČF - 
hlavním body bylo: 

- Ekonomika a MŠMT: financování Českého florbalu a problematika přerozdělování financí MŠMT - Petr 
Šíma dále zmínil podmínky přerozdělování financí od MŠMT, které event. přicházejí v úvahu 

- EFT 2018 Brno - viz samostatný bod 
- Jan Koten na jednání RS informoval o programu manažerů - přihlášené oddíly 

- do 30. 4. 2018 by mělo být rozhodnuto o pozicích regionálních metodiků - pro JMaZL sekretariát 

stěžejní záležitost 
- organizační záležitosti a informace k MS 2018 Praha 

 
Ad3) Materiály z komisí ČF: 

- Bedřich Chromek informoval o jednání Komise regionů a rozvoje oddílů: 

o Oblast regionálních složek – každý regionální sekretariát by měl mít vlastní kancelář; 
financování kanceláře bude zajištěno z celostátního rozpočtu 

- Změny v oblasti rozhodčích viz samostatný bod 
 

Ad4) Materiály z regionálních komisí: 

- LK: nastavení soutěží na sezonu 2018/2019: Petr Šíma informoval o Návrhu systému vypsaných 
ligových soutěží pro sezonu 2018/2019 a záměru vypsat dvě úrovně juniorské soutěže v regionu pro 

sezonu 2018/2019 rozdělných podle výkonnosti 
- KRD: 



 

o předseda KRD Jan Stavělík informoval o aktivitách regionální KRD - rozhodčí licencí C, D, E 
budou vybaveni mikinami, dále bude vyhlášena anketa o rozhodčí sezony a o počet 

odpískaných minut. Jednání komise je naplánováno na 23. 4. 2018. Změny v oblasti rozhodčích 
viz samostatný bod. 

o Petr Šíma dále informoval o záměru navýšení odměn rozhodčích v regionálních soutěžích - 

navýšení odměn rozhodčím znamená nárůst finančních nákladů maximálně ve výši 2000 Kč na 
družstvo za sezonu. Problém nominací rozhodčích na Divizi (celostátní soutěž), kde nedošlo 

k navýšení odměn stejně jako v regionálních soutěžích a utkání obsazuje regionální KRD. 
o Michal Havelka a Petr Šíma informovali o nové Koncepci rozvoje oblasti rozhodčích a delegátů, 

Podmínkách činnosti rozhodčích a delegátů a systému vzdělávání rozhodčích a delegátů, kdy 
dojde k oddělení výkonnostní a vzdělávací části - pro výkonnostní část dojde ke vzniku 

nominačních listin, vzdělávací část bude rozlišena licencemi (A, B, C, D, N), které budou 

označovat úroveň dosaženého vzdělání rozhodčího. Byla diskutována podmínka minimálně 10 
odevzdaných termínů, která je nově stanovena a může být pro začínající rozhodčí 

problematická, současně ale znamená navýšení povinnosti počtu odevzdaných termínů. 
 

Ad5) Informace ze sekretariátu: 

- Petr Šíma dále informoval, o záměru vzniku pozice celostátního supervizora rozhodčích, kterým by měl 
být Marek Loskot, dále by pak měli vzniknout tzv. regionální supervizoři rozhodčích, nebude se jednat o 

nové pracovní pozice, ale agendu budou zajišťovat regionální sekretáři. Supervizoři by měli od nové 
sezony zajišťovat vzdělávání rozhodčích. 

- řešena možnost externích konzultací rozhodnutí DK s právníkem v případě procesně složitějších případů 
 

Ad6) Petr Šíma informoval o konání a informacích ohledně regionální VH. Dne 10. května 2018 se od 18.00 ve 

sportovní hale Moravská Slavia, Vídeňská 9, Brno 63900 se uskuteční 11. krajská valná hromada 
Jihomoravského a Zlínského kraje. Účastnit jednání regionální VH by se měl také Jan Jirovský a Jan Koten. 

Informace o konání regionální valné hromady, delegační lístky byly rozeslány. 

 
Ad7) Petr Šíma informoval o regionálních výběrech: 

- žákyně a dorostenky jedou na závěrečný turnaj výběrů do Plzně - pojedou autobusem 
- mladší žáci budou mít závěrečný turnaj již druhým rokem v Ostravě - turnaj JMaZL a OLaMS 

- pro žákyně je připravené mini soustředění v Brně o víkendu 12. Až 13. května v hale na VUT Brno - 

součástí budou 3 tréninkové jednotky včetně testování hráček a společná teambuildingová aktivita 
 

Ad8) Petr Šíma informoval o čerpání rozpočtu - uvažuje se o změně financování regionu - zaměstnanecké 
náklady by šly z celostátního rozpočtu, celostát by také dával regionu peníze na rozvoj, v každém regionu by 

měla být stabilní kancelář 

 
Ad9) EFT 2018 Brno: Petr Šíma informoval o vrcholících přípravách EFT. Na akci byla od města Brna schválena 

dotace 600 000 Kč, jedná se o dotaci od Jihomoravského kraje. Na akci proběhne mj. i propagace regionálního 
florbalu. 

 
Ad10) Petr Šíma informoval o regionálním rozvojovém plánu - proběhne setkání reg. pracovníků s komisí 

regionů a rozvoje oddílů + představení nového RRP k datu jednání. Petr Šíma do 13. května pošle 

rozvojový plán regionálnímu VV, který se následně vyjádří. 
 

 
Termín dalšího jednání: 10. 6. 2018 – Brno (sekretariát Českého florbalu pro JM a ZL kraj) 

 

 
Konec: 21:15 

Zapisovatel: Michal Havelka 


